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â€œZlatni deÃ„Â•koâ€•- Haris EminoviÃ„â€¡ - stonoteniser: Ã„Å’ast mi je da igram za BiH. Volio bih kada bi mladi viÅ¡e voljeli svoju domovinu.
25/10/2019 09:11 by Administrator

Mladi BanjaluÃ„Â•anin Haris EminoviÃ„â€¡, bosanskohercegovaÃ„Â•ki parastonoteniser, postigao je veliki uspjeh i
ostvario svoj san. Osvojio je zlatnu medalju na Svjetskom kupu odrÃ…Â¾anom ovoga mjeseca u finskom Pajulahtiju.
 
 
 
 
 
  

Â Haris je uÃ„Â•enik Ã„Â•etvrtog razredaÂ Medicinske Å¡kole u Banjaluci, a stoni tenis igra od svoje jedanaeste godine
u klubu OSTK SPIN. PoÃ„Â•etkom 2016. godine Jovica Å ormaz, sadaÅ¡nji Harisov trener, ponudio mu je da preÃ„â€˜e
u STKI â€œVRBASâ€• i, nakon toga, svakodnevni treninzi doveli su do sjajnih rezultata. NajveÃ„â€¡i Harisov san bio je
da predstavlja svoju drÃ…Â¾avu BiH i on mu se i ostvario, a najveÃ„â€¡a i najdraÃ…Â¾a pobjeda mu je upravo zlatna
medalja iz Finske, za osvojeno prvo mjesto u ekipnom takmiÃ„Â•enju, gdje je uÃ„Â•estvovalo trideset i tri drÃ…Â¾ave.
InaÃ„Â•e, on je ove godine predstavio BiH i u Crnoj Gori "PODGORICA OPEN 2019", gdje je osvojio dvije zlatne
medalje, pojedinaÃ„Â•no i ekipno, i odbranio zlato osvojeno 2018. godine u kategoriji K-6 takoÃ„â€˜e u Podgorici,
"PODGORICA OPEN 2018". U Srbiji "KANJIÃ…Â½A OPEN 2018" u finalu pojedinaÃ„Â•no osvaja srebrnu medalju, a u
ekipnom dijelu bronzanu medalju. Na meÃ„â€˜unarodnom prvenstvu Srbije "NIÅ  OPEN 2018", gdje je uÃ„Â•estvovalo
osam drÃ…Â¾ava, osvaja odliÃ„Â•no treÃ„â€¡e mjesto, bronzanu medalju i pehar.Â  Na drÃ…Â¾avnom prvenstvu
Bosne i Hercegovine odrÃ…Â¾anom u Sarajevu osvojio je drugo mjesto, pehar i srebrnu medalju. TakoÃ„â€˜e, na
prvom KUPU BiH, odrÃ…Â¾anom u Banjaluci, osvaja zlatnu medalju i pehar. Njegov najveÃ„â€¡i ponos je taj Å¡to je
prvi u BiH donio medalju sa svjetskog takmiÃ„Â•enja u stonom tenisu. U razgovoru zaÂ BUKA magazinÂ Haris je rekao
da njegov uspjeh nije sluÃ„Â•ajan, jer njegove pripreme za turnire su svakodnevne i da se zbog istih mora odreÃ„â€¡i
mnogo stvari. MeÃ„â€˜utim, njemu treninzi predstavljaju zadovoljstvo i zbog toga mu i nisu previÅ¡e naporni. â€œKod
svake osobe ili kod svakog sporta je drugaÃ„Â•ije, ali u mom sluÃ„Â•aju potrebno je tri do Ã„Â•etiri sata svakodnevnog
treniranja. Ukoliko Ã…Â¾elim napraviti veliki rezultat, naravno da ima odricanja u smislu izlazaka i druÃ…Â¾enja sa
vrÅ¡njacimaâ€•, rekao je mladi sportista. On istiÃ„Â•e da su njegova najveÃ„â€¡a podrÅ¡ka porodica iÂ treneri, ali i
mnogobrojni prijatelji sa kojima uvijek podijeli radost svojih sportskih uspjeha.  
 â€œPrilikom mog povratka sa Svjetskog kupa u Finskoj, moji prijatelji su bili oduÅ¡evljeni. Kad sam uÅ¡ao u
uÃ„Â•ionicu, prijatelji iz razreda su mi aplaudirali i Ã„Â•estitali. Ponosan sam bio na to Å¡to su mi i profesori Ã„Â•estitali
na zlatnoj medaljiâ€•, rekao je Haris. Za uÃ„Â•estvovanje na turnirima potrebno je pokriti troÅ¡kove puta i boravka, ali i
drugih stvari koje su neophodne svakom vrhunskom sportisti. Ipak, iako Haris veÃ„â€¡ duÃ…Â¾e vremena ostvaruje
uspjeh za uspjehom, donoseÃ„â€¡i nam sa turnira medalje, pehare i plakete, grad Banja Luka, naÃ…Â¾alost, nije bio
Å¡iroke ruke kada je trebalo podrÃ…Â¾ati ovog mladog sportistu. â€œNisam imao podrÅ¡ku od grada Banjaluke gdje
sam roÃ„â€˜en i odrastao, ali moj odlazak i uÃ„Â•eÅ¡Ã„â€¡e na SvjetskomÂ kupu u Finsku je podrÃ…Â¾ao
Paraolimpijski komitet BiHâ€•, naglaso je Haris i dodao da ga to neÃ„â€¡e sprijeÃ„Â•iti da i dalje igra za svoj grad i
domovinu. â€œÃ„Å’itao sam, a i Ã„Â•uo sam da je Banjaluka bila grad sporta, a nadam se da bih ja putem stonog tenisa
mogao da vratim bar mali dio slave u naÅ¡u Banjaluku. Moj san je oduvijek bio da predstavljam zemlju u kojoj sam
roÃ„â€˜en, to mi se i ostvarilo. Glavni cilj mi je da predstavljam svoju drÃ…Â¾avu na Paraolimpijskim igrama. Za mene
Bosna i Hercegovina predstavlja drÃ…Â¾avu za koju na raznim takmiÃ„Â•enjima moram dati sve od sebe i predstaviti
je u najboljem svijetlu i nije mala stvar braniti boje svoje zastave, bez obzira kako je ko doÃ…Â¾ivljavaâ€•, rekao je
Haris. Â   Â  On smatra da njegova generacija nema dovoljno osjeÃ„â€¡aja za domovinu, jer je mnogi tako ne
doÃ…Â¾ivljavaju. Haris je uÃ„Â•enik zavrÅ¡ne godine srednje Medicinske Å¡kole u Banjaluci i njegovi planovi Ã„â€¡e i
dalje biti vezani za medicinu i stoni tenis. â€œPlaniram zavrÅ¡iti Medicinsku Å¡kolu, a nakon toga studirati, naÃ„â€¡i
posao u struci i, naravno, veÃ„â€¡i dio svog vremena posvetiti stonom tenisu koji mi je do sada otvorio mnogo vrata. Moj
trenutni cilj je odlazak na paraolimpijske igre u Tokiju 2020 i nadam se da Ã„â€¡u i od tamo donijeti neku od medalja â€•,
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istakao je Haris i poruÃ„Â•io vrÅ¡njacima da daju sve od sebe za bilo Å¡ta Å¡to rade u Ã…Â¾ivotu, da vole to Å¡to rade i
da uvijek imaju neki cilj u Ã…Â¾ivotu.
 
 Izvor vijesti:Â 6yka.com
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